
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 8. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1241

Ministeren bedes oplyse, hvor hurtigt virksomheder kan få tilladelse til at få produkter på

markedet i Portugal (fra start til slut) og hvordan det ser ud i forhold til Danmark, når man

sammenligner den tid det tager at få produkter på markedet? Såfremt man i Danmark har

længere godkendelsestid bedes ministeren uddybe og forklare, hvorfor der relativt set er

længere ekspeditionstid hos de danske myndigheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 19. juni 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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